
Protokół   Nr   XXXIV/20     

XXXIV   Sesji   Rady   Miasta   Piły     

która   odbyła   się   24   listopada   2020   r.     

zdalny   tryb   obradowania   

(czas   trwania   godz.12.00   -15.25)   

  

Ad   1.     

Sprawy   regulaminowe.     

Obrady  XXXIV  sesji  Rady  Miasta  Piły  otworzyła   Maria  Kubica,  Przewodnicząca  Rady            

Miasta   Piły.    

Przewodnicząca  Rady   odczytała  tekst  w  sprawie  obowiązku  informacyjnego          

dotyczącego  ochrony  danych  osobowych  „W  związku  z  faktem,  że  podczas  transmisji  i              

utrwalania  -  za  pomocą  urządzeń  rejestrujących  -  obrazu  i  dźwięku  obrad  sesji  Rady               

Miasta  Piły  ma  miejsce  przetwarzanie  danych  osobowych  osób  uczestniczących  w            

obradach  sesji,  w  postaci  ich  wizerunku,  barwy  głosu  i  innych  danych  ujawnionych  przez               

rozmówców,  uprzejmie  informuję,  że  obowiązek  informacyjny  wobec  tych  osób  spełniany            

jest   poprzez:     

●  wyemitowanie  przed  rozpoczęciem  każdej  sesji  Rady  Miasta  Piły  planszy  z  treścią              

informacji,   dotyczącej   przetwarzania   danych   osobowych,     

●  wywieszenie  treści  informacji,  dotyczącej  przetwarzania  danych  osobowych  na           

drzwiach   wejściowych   lokalu,   w   którym   odbywają   się   obrady   sesji   Rady   Miasta   Piły.     

Poprosiła,  aby  każda  osoba  zainteresowana  udziałem  w  obradach  sesji  Rady  Miasta  Piły              

zapoznała   się   z   treścią   informacji”.     

  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   powitała  radnych.  W   imieniu  swoim  oraz              

pań  i  panów  radnych  powitała  przedstawicieli  pilskich  mediów  i  wszystkich  państwa,             

którzy   nas   oglądali    za   ich   pośrednictwem.     

    

Przewodnicząca  Rady  Miasta  powiedziała,  że  w  systemie  głosującym  zostanie           



uruchomiona  procedura  sprawdzenia  quorum,  poprosiła  o  potwierdzenie  swojej  obecności           

poprzez   naciśnięcie   przycisku    ,,obecny” .   

Stwierdziła,  że  jest  quorum  -  pozwalające  na  podejmowanie  prawomocnych  uchwał.            

Obecnych   było   23   radnych.   

  
Porządek   obrad.   

1.   Sprawy   regulaminowe.   

2. Informacja  Przewodniczącej  Rady  Miasta  Piły  o  podejmowanych  działaniach          

pomiędzy   XXXI   a   XXXIII   sesją   Rady   Miasta   Piły   -   druk   nr   463.  

3. Sprawozdanie  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie  międzysesyjnym,           

zwłaszcza  z  wykonania  uchwał  Rady  Miasta  Piły  od  11  października  2020  r.  do               

10   listopada   2020   r.   -   druk   nr   464.   

4. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  Rocznego  programu  współpracy            

miasta  Piły  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami          

prowadzącymi   działalność   pożytku   publicznego   na   2021   rok   -   druk   nr   475.   

5. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  statutu  osiedla  Gładyszewo           

-   druk   nr   467.   

6. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  statutu  osiedla  Górne           

-   druk   nr   468.   

7. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  statutu  osiedla  Koszyce           

-   druk   nr   469.   

8. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  statutu  osiedla  Motylewo           

-   druk   nr   470.   

9. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  statutu  osiedla  Podlasie           

-   druk   nr   471.   

10.Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  statutu  osiedla  Staszyce           

-   druk   nr   472.   

11.Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  II/9/18  Rady              

Miasta  Piły  z  dnia  28  listopada  2018  r.  w  sprawie  określenia  zasad  ustalania               



wysokości  i  wypłaty  diet  dla  radnych  Rady  Miasta  Piły,  diet  dla             

przewodniczących  rad  i  przewodniczących  zarządów  osiedli  w  Pile         

-   druk   nr   473.   

12.Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  lokalnego  programu  wspierania            

edukacji  uzdolnionych  uczniów  szkół  podstawowych  funkcjonujących  na         

terenie   Gminy   Piła   -   druk   nr   481.   

13.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyjęcia  kryteriów,  trybu  i  zasad               

przyznawania  nagród  uzdolnionym  uczniom  klas  IV  –  VIII  szkół           

podstawowych   funkcjonujących   na   terenie   Gminy   Piła   -   druk   nr   482.   

14.Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyjęcia  Regulaminu           

dostarczania  wody  i  odprowadzania  ścieków  na  terenie  miasta  Piły          

-   druk   nr   474.   

15.Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  woli  zawarcia            

porozumienia  międzygminnego  dotyczącego  współdziałania  Gmin  przy        

realizacji  zadania  polegającego  na  wyznaczeniu  obszaru  i  granic  aglomeracji           

Piła   -   druk   nr   476.   

16.Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  Regulaminu  utrzymania  czystości            

i   porządku   na   terenie   miasta   Piły   -   druk   nr   477.   

17.Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie  i              

wydzierżawienie  nieruchomości  oraz  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego         

trybu   zawarcia   umów   -   druk   nr   478.   

18.Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie             

od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umów  najmu  i  dzierżawy          

-   druk   nr   479.   

19.Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie             

od   obowiązku   przetargowego   trybu   zawarcia   umowy   najmu   -   druk   nr   480.   

20.Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  zmieniający  uchwałę  Nr  XVIII/202/19  Rady            

Miasta  Piły  z  dnia  17  grudnia  2019  r.  w  sprawie  zatwierdzenia  planu  pracy               

Komisji   Rewizyjnej   Rady   Miasta   Piły   na   2020   rok   -   druk   nr   465.   

  



21.Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność             

Prezydenta   Miasta   Piły   -   druk   nr   483.   

22.Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność             

Prezydenta   Miasta   Piły   -   druk   nr   484.   

23.Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność             

Prezydenta   Miasta   Piły   -   druk   nr   485.   

24.Informacja   w   sprawie   interpelacji   i   zapytań   -   druk   nr   466.   

25.Wolne   głosy,   wnioski   i   informacje.   

26.Zamknięcie   obrad.  

  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   zapytała  c zy  są  propozycje  do             

dzisiejszego   porządku   obrad.   

Brak   propozycji.   

  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła   Kazimierza  Sulimę  -            

wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta   o  odczytanie  informacji  w  sprawie  protokołu  z            

XXXI   sesji   Rady   Miasta   Piły.   

Kazimierz  Sulima  -  wiceprzewodniczący  Rady  Miasta   odczytał   informację         

w  sprawie  protokołu  z  XXXI  sesji  Rady  Miasta  Piły  i  postawił  wniosek  o  przyjęcie  protokołu                 

z   XXXI   sesji   Rady   Miasta   Piły   bez   odczytania.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   4:23   do   6:00   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji   Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady              

Miasta   poddała  pod  głosowanie  wniosek   Kazimierza  Sulimy  -  wiceprzewodniczącego           

Rady   Miasta    o   przyjęcie   protokołu   z   XXXI   sesji   Rady   Miasta   bez   odczytania  
  

Rada  przyjęła  wniosek   wynikiem  głosowania:  22   głosy  „za”   (głosowało  22            

radnych)   

Informacja   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.   

  

  

  



Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła   Kazimierza  Sulimę  -            

wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta  Piły   o  odczytanie  informacji  w  sprawie  protokołu            

z   XXXII   sesji   Rady   Miasta   Piły.   

Kazimierz  Sulima  -  wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Piły   odczytał   informację          

w  sprawie  protokołu  z  XXXII  sesji  Rady  Miasta  Piły  i  postawił  wniosek  o  przyjęcie                

protokołu   z   XXXII   sesji   Rady   Miasta   Piły   bez   odczytania.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   7:25   do   8:07   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji   Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady              

Miasta   poddała  pod  głosowanie  wniosek   Kazimierza  Sulimy  -  wiceprzewodniczącego           

Rady   Miasta    o   przyjęcie   protokołu   z   XXXII   sesji   Rady   Miasta   bez   odczytania   
  

Rada  przyjęła  wniosek   wynikiem  głosowania:  23   głosy  „za”   (głosowało  23            

radnych)   

Informacja   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.   

  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła   Kazimierza  Sulimę  -            

wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta  Piły   o  odczytanie  informacji  w  sprawie  protokołu            

z   XXXIII   sesji   Rady   Miasta   Piły.   

Kazimierz  Sulima  -  wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Piły   odczytał   informację          

w  sprawie  protokołu  z  XXXIII  sesji  Rady  Miasta  Piły  i  postawił  wniosek  o  przyjęcie                

protokołu   z   XXXIII   sesji   Rady   Miasta   Piły   bez   odczytania.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   9:34   do   10:30   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji   Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady              

Miasta   poddała  pod  głosowanie  wniosek   Kazimierza  Sulimy  -  wiceprzewodniczącego           

Rady   Miasta    o   przyjęcie   protokołu   z   XXXIII   sesji   Rady   Miasta   bez   odczytania   
  

Rada  przyjęła  wniosek   wynikiem  głosowania:  23   głosy  „za”   (głosowało  23            

radnych)   

Informacja   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.   

  
  

  



Ad.2   

Informacja  Przewodniczącej  Rady  Miasta  Piły  o  podejmowanych  działaniach  pomiędzy           

XXXI   a   XXXIII   sesją   Rady   Miasta   Piły.   
 
Maria  Kubica  -  Przewodnicząca  Rady  Miasta   zapytała,  czy  radni  mają  pytania  do              

przedstawionej   informacji?   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   12:19   do   12:50   
  

Nie   było   zgłoszeń   w   tym   punkcie   porządku   obrad.     
  

Informacja   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.   
  

Ad.3   

Sprawozdanie  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie  międzysesyjnym,  zwłaszcza  z             

wykonania   uchwał   Rady   Miasta   Piły   od   11   października   2020   r.   do   10   listopada   2020   r.     
  

Radny   Tomasz   Słoboda    zabrał   głos.     

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   13:27   do   13:47   
  

Dr   Piotr   Głowski   -   Prezydent   Miasta   Piły    zabrał   głos.   
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   14.03   do   14:58   
  

Sprawozdanie    stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.   
  

Ad.4   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  Rocznego  programu  współpracy  miasta  Piły  z               

organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku          

publicznego   na   2021   rok.   

Projekt  uchwały ,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła  na  wspólnej  komisji   Teresa            

Jakubowska   zastępca   dyrektora   wydziału   Rozwoju   i   Funduszy   Europejskich.   
  

 Maria  Kubica  -  Przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła   Teresę  Jankubowską  -            

zastępcę  dyrektora  wydziału  Rozwoju  i  Funduszy  Europejskich   o  przedstawienie           

projektu   uchwały.     

Teresa  Jakubowska  zastępca  dyrektora  wydziału  Rozwoju  i  Funduszy          

Europejskich     zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   15:52   do   17:00   



Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego           

przewodniczącego   Komisji   Spraw   Społecznych   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych         

poinformował,    że    komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   17:12   do   17:36   

  

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.     
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   18:18   do   18:33   

  
Radny   Zbigniew   Pyziak    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   18:51   do   19:16   

  

Teresa  Jakubowska  -  zastępca  dyrektora  wydziału  Rozwoju  i  Funduszy           

Europejskich    zabrała   głos.     

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   19:48   do   20:47   

  
Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.     
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   21.01   do   21:53   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

podjęcie   uchwały.     

  

Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  18  głosów  „za”,  1  głos  „przeciw”             

4   głosy   „wstrzymujące   się”(głosowało   23   radnych)     

Uchwała   nr   XXXIV/334/20   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

  

Ad.5   

Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   statutu   osiedla   Gładyszewo.   

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła  na  wspólnej  komisji   Małgorzata             

Erdmann   -   zastępca   dyrektora   wydziału   Organizacyjno   -   Prawnego.   

  
 Maria  Kubica  -  Przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła   Małgorzatę  Erdmann           

zastępcę  dyrektora  wydziału  Organizacyjno  -  Prawnego  o  przybliżenie  projektu           

uchwały.   



Małgorzata  Erdmann  -  zastępca  dyrektora  wydziału  Organizacyjno  -  Prawnego           

zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   23:51   do   24:07   

  

Przerwa   techniczna   w   obradach   

……………………………………………..   

Wznowienie   obrad     

Małgorzata  Erdmann  -  zastępca  dyrektora  wydziału  Organizacyjno  -  Prawnego           

zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   24:59   do   26:09   

  
Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego           

przewodniczącego   Komisji   Spraw   Społecznych   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych         

poinformował,    że    komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   większością   głosów.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   26:33   do   26:47   

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Lucjana  Szutkowskiego,           

przewodniczącego  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  o  przedstawienie  opinii  w  tej             

sprawie.   

Lucjan  Szutkowski  -  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta           

poinformował,  że  komisja  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały  nie  jednogłośnie           

pozytywnie.     

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   26:56   do   27:10   
  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,          

przewodniczącego    Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Marek  Andruszkiewicz  -   przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej         

poinformował,  że  komisja  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały  wynikiem  głosowania  5            

głosów   „za”   ,   1   głos   „przeciw”,    1   głos   „wstrzymujący   się”   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   27:19   do   27:34   

  

Radny   Mieczysław   Karpiński    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   27:56   do   35:33   



Łukasz   Czarny   radca   prawny    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   35:39   do   36:58   
  

Radny   Mieczysław   Karpiński    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   36:59   do   37:45   
  

Łukasz   Czarny   radca   prawny    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   37:46   do   38:26   

  
Radny   Mieczysław   Karpiński    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   38:29   do   40:00   
  

Radny   Mieczysław   Karpiński    złożył   wniosek   formalny.   

Polegający    na   zmianie   zapisu   paragrafu   2   ustęp   1   punkt   2   członków   zarządu   osiedla   w   

liczbie   trzech   osób   proponuje   zapis   4   osób   
  

 Maria   Kubica   -   Przewodnicząca   Rady   Miasta    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   40:05   do   40:22   

  
Radny   Mieczysław   Karpiński    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   40:33   do   40:37   
 
Maria   Kubica   -   Przewodnicząca   Rady   Miasta    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   40:39   do   40:54   

  

Łukasz   Czarny   radca   prawny    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   41:06   do   41:39   
  

Radny   Marek   Andruszkiewicz    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   41:53   do   43:29   

  
Radny   Mieczysław   Karpiński    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   44:14   do   45:03   

  
Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   45:55   do   46:14   



 
Maria   Kubica   -   Przewodnicząca   Rady   Miasta    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   46:15   do   47:01   

  
Radny    Marek   Andruszkiewicz    złożył   wniosek   formalny.   

O  zachowanie  projektu  uchwały  w  formie  której  została  ona  przedstawiona  (jako  wniosek              

dalej   idący   nad   wnioskiem   formalnym   radnego   Mieczysława   Karpińskiego).   

  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   zarządziła  głosowanie  w  sprawie            

wniosku   o   zachowanie   projektu   uchwały   w   formie   której   została   ona   przedstawiona.   

  

Radni  przyjęli  wniosek  wynikiem  głosowania  14  głosów  „za”,  8  głosów            

„przeciw”   1   głos   „wstrzymujący   się”   (głosowało   23   radnych).   

  

Radny   Tomasz   Słoboda    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   48:35   do   48:57   

  

Radny   Mieczysław   Karpiński    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   49:12   do   50:32   

  
Dr   Piotr   Głowski   -   Prezydent   Miasta   Piły    zabrał   głos.   
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   50:43   do   56:51   

  

Radny   Mieczysław   Karpiński    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   57:12   do   59:39   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

podjęcie   uchwały.   

  

Rada  podjęła  uchwałę  z  autopoprawką  wynikiem  głosowania:  14  głosów  „za”,  9             

głosów    „wstrzymujących   się”(głosowało   23   radnych)     

Uchwała   nr   XXXIV/335/20   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

  

  

  



Ad   6.     

Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   statutu   osiedla   Górne.   

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła  na  wspólnej  komisji   Małgorzata             

Erdmann   zastępca   dyrektora   wydziału   Organizacyjno   -   Prawnego.   

  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego           

przewodniczącego   Komisji   Spraw   Społecznych   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych         

poinformował,    że    komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   większością   głosów   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:01:18   do   1:01:37   

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Lucjana  Szutkowskiego,           

przewodniczącego  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  o  przedstawienie  opinii  w  tej             

sprawie.   

Lucjan  Szutkowski  -  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta           

poinformował,  że  komisja  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały  nie  jednogłośnie           

pozytywnie.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:01:43    do   1:01:57   

  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,          

przewodniczącego    Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

  

Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej         

poinformował,  że  komisja  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały  wynikiem  głosowania  5            

głosów   „za”   ,2   głosy   „wstrzymujące   się”.     

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:02:05   do   1:02:12   

  
Dr   Piotr   Głowski   -   Prezydent   Miasta   Piły    zabrał   głos.   
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:02:53   do   1:04:16   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

podjęcie   uchwały.   

  

  



Rada  podjęła  uchwałę  z  autopoprawką  wynikiem  głosowania:  13  głosów  „za”,  4             

głosy   „przeciw”   ,   5   głosów    „wstrzymujących    się”(głosowało   22   radnych)     

Uchwała   nr   XXXIV/336/20   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu   

  

Ad   7.     

Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   statutu   osiedla   Koszyce.   

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła  na  wspólnej  komisji   Małgorzata             

Erdman   -   zastępca   dyrektora   wydziału   Organizacyjno   -   Prawnego.   
  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego           

przewodniczącego   Komisji   Spraw   Społecznych   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych         

poinformował,    że    komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   większością   głosów.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:06:08   do   1:06:26   

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Lucjana  Szutkowskiego,           

przewodniczącego  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  o  przedstawienie  opinii  w  tej             

sprawie.   

Lucjan  Szutkowski  -  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta           

poinformował,  że  komisja  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały  nie  jednogłośnie           

pozytywnie.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:06:30   do   1:06:45   
  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,          

przewodniczącego    Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej         

poinformował,  że  komisja  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały  wynikiem  głosowania  5            

głosów   „za”   ,   2   głosy   „wstrzymujące   się”.     

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:06:53   do   1:07:00   
  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

podjęcie   uchwały.   

Rada  podjęła  uchwałę  z  autopoprawką  wynikiem  głosowania:  14  głosów  „za”,  5             

głosów   „przeciw”   ,4    głosy    „wstrzymujące     się”(głosowało   23   radnych)     

Uchwała   nr   XXXIV/337/20   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu   



  

Ad.   8   

Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   statutu   osiedla   Motylewo.   

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła  na  wspólnej  komisji   Małgorzata             

Erdmann   -   zastępca   dyrektora   wydziału   Organizacyjno   -   Prawnego.   

  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego           

przewodniczącego   Komisji   Spraw   Społecznych   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych         

poinformował,    że    komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   większością   głosów.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:08:40   do   1:08:52   

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Lucjana  Szutkowskiego,           

przewodniczącego  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  o  przedstawienie  opinii  w  tej             

sprawie.   

Lucjan  Szutkowski  -  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta           

poinformował,   że   komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   nie   jednogłośnie   pozytywnie.    

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:08:59   do   1:09:07   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

podjęcie   uchwały.   
  

Rada  podjęła  uchwałę  z  autopoprawką  wynikiem  głosowania:  14  głosów  „za”,  5             

głosów    „przeciw”   ,   4   głosy   „wstrzymujące    się”(głosowało   23   radnych)     

Uchwała   nr   XXXIV/338/20   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu   

  

Ad   9.   

Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   statutu   osiedla   Podlasie.   

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła  na  wspólnej  komisji   Małgorzata             

Erdmann   -   zastępca   dyrektora   wydziału   Organizacyjno   -   Prawnego.   

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Lucjana  Szutkowskiego,           

przewodniczącego  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  o  przedstawienie  opinii  w  tej             

sprawie.   



Lucjan  Szutkowski  -  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta           

poinformował,  że  komisja  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały  pozytywnie,  wynikiem           

głosowania   przy:   4   głosach   „za”,    2   głosach   „wstrzymujących   się”   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:12:34   do   1:12:53   

  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,          

przewodniczącego    Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej         

poinformował,  że  komisja  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały  wynikiem  głosowania  5            

głosów   „za”   ,2   głosy   „wstrzymujące   się”     

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:13:02   do   1:13:16   

  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Teresę  Kasior,           

wiceprzewodniczącą    Komisji   Spraw   Społecznych   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Teresa  Kasior  -  wiceprzewodnicząca  Komisji  Spraw  Społecznych   poinformowała,           

że    komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   większością   głosów.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:14:14   do   1:14:23   
  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

podjęcie   uchwały.   
  

Rada  podjęła  uchwałę  z  autopoprawką  wynikiem  głosowania:  14  głosów  „za”,            

4   głosy   „przeciw”,   5   głosów    „wstrzymujących   się”(głosowało   23   radnych)     

Uchwała   nr   XXXIV/339/20   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu   

  

Ad.   10     

Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   statutu   osiedla   Staszyce.   

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła  na  wspólnej  komisji   Małgorzata             

Erdmann   -   zastępca   dyrektora   wydziału   Organizacyjno   -   Prawnego.   
  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Teresę  Kasior,           

wiceprzewodniczącą    Komisji   Spraw   Społecznych   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Teresa  Kasior  -  wiceprzewodnicząca  Komisji  Spraw  Społecznych   poinformowała,           

że    komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   większością   głosów.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:16:31   do   1:16:35   



Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Lucjana  Szutkowskiego,           

przewodniczącego  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  o  przedstawienie  opinii  w  tej             

sprawie.   

Lucjan  Szutkowski  -  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta           

poinformował,  że  komisja  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały  nie  jednogłośnie           

pozytywnie,   wynikiem   głosowania:    4   głosów   „za”,   2   głosy    „wstrzymujące   się”.     

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:16:44    do   1:17:11   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

podjęcie   uchwały.   

  

Rada  podjęła  uchwałę  z  autopoprawką  wynikiem  głosowania:  14  głosów  „za”,  4             

głosy    „przeciw”   ,5   głosów   „wstrzymujących    się”(głosowało   23   radnych)     

  

Uchwała   nr   XXXIV/340/20   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu   

  

Przerwa   w   obradach   

……………………………   

Wznowienie   obrad   

  

Ad.   11     

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  II/9/18  Rady  Miasta  Piły  z                 

dnia  28  listopada  2018  r.  w  sprawie  określenia  zasad  ustalania  wysokości  i  wypłaty  diet                

dla  radnych  Rady  Miasta  Piły,  diet  dla  przewodniczących  rad  i  przewodniczących  zarządów              

osiedli   w   Pile.   

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła  na  wspólnej  komisji   Małgorzata             

Erdmann   -   zastępca   dyrektora   wydziału   Organizacyjno   -   Prawnego.   
 Maria  Kubica  -  Przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła   Małgorzatę  Erdmann  -            

zastępcę  dyrektora  wydziału  Organizacyjno  -  Prawnego  o  przybliżenie  projektu           

uchwały.   

  



Małgorzata  Erdmann  Zastępca  dyrektora  wydziału  Organizacyjno  -  Prawnego          

zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:19:30   do   1:20:02   

  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Teresę  Kasior,           

wiceprzewodniczącą    Komisji   Spraw   Społecznych   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Teresa  Kasior  -  wiceprzewodnicząca  Komisji  Spraw  Społecznych   poinformowała,           

że    komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:20:25   do   1:20:29   

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Lucjana  Szutkowskiego,           

przewodniczącego  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  o  przedstawienie  opinii  w  tej             

sprawie.   

Lucjan  Szutkowski  -  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta           

poinformował,  że  komisja  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały  nie  jednogłośnie           

pozytywnie,   wynikiem   głosowania   5   głosów   „za”,   1   głos   „wstrzymujący   się”.     

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:20:38   do   1:20:48   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

podjęcie   uchwały.   

  

Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  15  głosów  „za”,  6  głosów            

„przeciw”    1   głos   „wstrzymujący   się”   1   „brak   głosu”   (głosowało   23   radnych)     

Uchwała   nr   XXXIV/341/20   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu   

  

Ad.   12     

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  lokalnego  programu  wspierania  edukacji             

uzdolnionych   uczniów   szkół   podstawowych   funkcjonujących   na   terenie   Gminy   Piła.   

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawił  na  wspólnej  komisji   Sebastian             

Dzikowski   -   dyrektor   wydziału   Oświaty,   Kultury   i   Sportu.   
 Maria  Kubica  -  Przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła   Sebastiana  Dzikowskiego  -            

dyrektora   wydziału   Oświaty,   Kultury   i   Sportu      o   przybliżenie   projektu   uchwały.   

  



Sebastian   Dzikowski   -   dyrektor   wydziału   Oświaty,   Kultury   i   Sportu    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:23:37   do   1:25:13   

  
Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Teresę  Kasior,           

wiceprzewodniczącą    Komisji   Spraw   Społecznych   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Teresa  Kasior  -  wiceprzewodnicząca  Komisji  Spraw  Społecznych   poinformowała,           

że    komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały    jednogłośnie.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:25:26   do   1:25:31   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

podjęcie   uchwały.   

  

Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  23  głosów  „za”,  (głosowało  23            

radnych)     

Uchwała   nr   XXXIV/342/20   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu   

  

Ad.   13     

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyjęcia  kryteriów,  trybu  i  zasad              

przyznawania  nagród  uzdolnionym  uczniom  klas  IV  –  VIII  szkół  podstawowych            

funkcjonujących   na   terenie   Gminy   Piła.   

    

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawił  na  wspólnej  komisji   Sebastian            

Dzikowski   -   dyrektor   wydziału   Oświaty,   Kultury   i   Sportu.   

  
 Maria  Kubica  -  Przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła   Sebastiana  Dzikowskiego  -            

dyrektora   wydziału   Oświaty,   Kultury   i   Sportu      o   przybliżenie   projektu   uchwały.   

  

Sebastian   Dzikowski   -   dyrektor   wydziału   Oświaty,   Kultury   i   Sportu    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:23:37   do   1:25:13   
  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Teresę  Kasior,           

wiceprzewodniczącą    Komisji   Spraw   Społecznych   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Teresa  Kasior  -  wiceprzewodnicząca  Komisji  Spraw  Społecznych   poinformowała,           

że    komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:27:26   do   1:27:28   



W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

podjęcie   uchwały.   
  

Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  23  głosów  „za”,  (głosowało  23            

radnych)     

Uchwała   nr   XXXIV/343/20   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu   

  

Ad.   14   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyjęcia  Regulaminu  dostarczania  wody  i              

odprowadzania   ścieków   na   terenie   miasta   Piły.   

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawił  na  wspólnej  komisji   Mariusz            

Bednarczyk   -   Prezes   Miejskich   Wodociągów   i   Kanalizacji.   
  

 Maria  Kubica  -  Przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła   Mariusza  Bednarczyka  -            

Prezesa   Miejskich   Wodociągów   i   Kanalizacji    o   przybliżenie   projektu   uchwały.     

  
Mariusz   Bednarczyk   -   Prezes   Miejskich   Wodociągów   i   Kanalizacji      zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:29:33   do   1:33:16   

  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,          

przewodniczącego    Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej         

poinformował,  że  komisja  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały  wynikiem  głosowania  6            

głosów   „za”   ,   1   głos   „wstrzymujący   się”     

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:33:26   do   1:33:45   

  

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:34:22   do   1:37.22   

Radna   Wioletta   Stalęga    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:37:50   do   1:38.27   

  

Radny   Lucjan   Szutkowski     zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:38:36   do   1:39.41   

  



Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:34:22   do   1:41.36   

  

Radna   Emilia   Piechocka     zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:41:47   do   1:42.54   

  

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:43:08   do   1:44.39   

  

Radna   Maria   Miler    złożyła   wniosek   formalny.   

Paragraf  14  proszę  o  uzupełnienie  o  następującą  treść:  “Oraz  po  zatwierdzeniu  przez              

Państwowe  Gospodarstwo  Wodne  Wody  Polskie  pisemnego  poinformowania  odbiorców          

indywidualnych  i  zbiorowych  o  ich  rodzajach  i  wysokości”.  Ustęp  drugi  w  tym  momencie               

należy  uznać  za  bezzasadny.  Do  paragrafu  10  proszę  o  dopisanie  oraz  po  zatwierdzeniu               

Przez   Państwowe   Gospodarstwo   Wodne   Wody   Polskie   

Przedsiębiorstwo  wodno-kanalizacyjne  poinformuje  odbiorców  Indywidualnych  i        

zbiorowych   o   ich   rodzajach   i   wysokości”.   
  

Dr   Piotr   Głowski   -   Prezydent   Miasta   Piły    zabrał   głos.   
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:45:13   do   1:46:26   

  

Radna   Wioletta   Stalęga    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:46:34   do   1:47.08   

  

Radna   Wioletta   Stalęga    złożyła   wniosek   formalny   za   odrzuceniem   wniosku   radnej   Marii   

Miller.(wniosek   dalej   idący   radnej   Wioletty   Stalęgi)   

  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   zarządziła  głosowanie  w  sprawie            

wniosku   radnej   Wioletty   Stalęgi.   

Radni  przyjęli  wniosek  wynikiem  głosowania  14  głosów  „za”,  8  głosów            

„przeciw”   1   głos   „wstrzymujący   się”   (głosowało   23   radnych).   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

podjęcie   uchwały.   

  



Rada  podjęła  uchwałę  z  autopoprawką  wynikiem  głosowania:  15  głosów  „za”,  8             

głosów    „wstrzymujących   się”(głosowało   23   radnych)     

Uchwała   nr   XXXIV/344/20   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu   

  

Ad.   15   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  woli  zawarcia  porozumienia             

międzygminnego  dotyczącego  współdziałania  Gmin  przy  realizacji  zadania  polegającego          

na   wyznaczeniu   obszaru   i   granic   aglomeracji   Piła.   

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła  na  wspólnej  komisji   Lidia  Plewa  -              

zastępca   dyrektora   Wydziału   Gospodarki   Komunalnej   i   Mieszkaniowej.   

  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,          

przewodniczącego    Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Marek  Andruszkiewicz-  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej        

poinformował,  że  komisja  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały  jednomyślnie  przy  pełnym            

składzie   osobowym.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:51:37   do   1:52:04   

  
W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

podjęcie   uchwały.   

  

Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  23  głosów  „za”,  (głosowało  23            

radnych)     

Uchwała   nr   XXXIV/345/20   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu   

Przerwa   w   obradach   

………………………….   

Wznowienie   obrad   

Ad.   16   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  Regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku              

na   terenie   miasta   Piły.   

  



Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła  na  wspólnej  komisji   Lidia  Plewa  -              

Zastępca   dyrektora   Wydziału   Gospodarki   Komunalnej   i   Mieszkaniowej.   

  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,          

przewodniczącego    Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej         

poinformował,    że   komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:54:35   do   1:54:46   

Lidia  Plewa  -  zastępca  dyrektora  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i           

Mieszkaniowej    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:55:17   do   1:56:10   

  

Radny    Lucjan   Szutkowski     złożył   wniosek   formalny   dotyczący   wydłużenia    terminu   

przeprowadzenia   deratyzacji   od   1   do   30   września   

  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   zarządziła  głosowanie  w  sprawie            

wniosku   radnego   Lucjana   Szutkowskiego.   

  

Radni  przyjęli  wniosek  wynikiem  głosowania  20  głosów  „za”,  2  głosy            

„wstrzymujące   się”   (głosowało   22   radnych).   

  

Radny    Lucjan   Szutkowski     zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:57:47   do   1:58:07   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

podjęcie   uchwały.   
  

Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  22  głosów  „za”,  (głosowało  22            

radnych)     

Uchwała   nr   XXXIV/346/20   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu   

  

  

  



Ad.   17   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie  i              

wydzierżawienie  nieruchomości  oraz  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu          

zawarcia   umów.   

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła  na  wspólnej  komisji   Monika            

Łukomska   -   dyrektor   Wydziału   Gospodarki   Nieruchomościami.   

  
 Maria  Kubica  -  Przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła   Monikę  Łukomską  -             

dyrektor   Wydziału   Gospodarki   Nieruchomościami     o   przybliżenie   projektu   uchwały.     

  

Monika   Łukomska   dyrektor   Wydziału   Gospodarki   Nieruchomościami     zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:59:40    do   2:00:33   

  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,          

przewodniczącego    Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Marek  Andruszkiewicz  -   przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej         

poinformował,  że  komisja  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały  wynikiem  głosowania  7            

głosów   „za”   .   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:00:41   do   2:01:07   

  
W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

podjęcie   uchwały.   

  

Rada  podjęła  uchwałę  z  autopoprawką  wynikiem  głosowania:  23  głosów  „za”,            

(głosowało   23   radnych)     

Uchwała   nr   XXXIV/347/20   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu   

  

Ad.   18   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku               

przetargowego   trybu   zawarcia   umów   najmu   i   dzierżawy.   

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła  na  wspólnej  komisji   Monika            

Łukomska   -   dyrektor   Wydziału   Gospodarki   Nieruchomościami.   

  



 Maria  Kubica  -  Przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła   Monikę  Łukomską  -             

dyrektor   Wydziału   Gospodarki   Nieruchomościami     o   przybliżenie   projektu   uchwały.     

  

Monika  Łukomska  -  dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami   zabrała          

głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:02:30   do   2:03:19   

  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,          

przewodniczącego    Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej         

poinformował,    że   komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   jednomyślnie.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:03:28   do   2:03:44   

  
W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

podjęcie   uchwały.   

  

Rada  podjęła  uchwałę  z  autopoprawką  wynikiem  głosowania:  23  głosów  „za”,            

(głosowało   23    radnych)     

Uchwała   nr   XXXIV/348/20   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu   

  

Ad.   19   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku               

przetargowego   trybu   zawarcia   umowy   najmu.   

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła  na  wspólnej  komisji   Monika            

Łukomska   -   dyrektor   Wydziału   Gospodarki   Nieruchomościami.   

  
 Maria  Kubica  -  Przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła   Monikę  Łukomską  -             

dyrektor   Wydziału   Gospodarki   Nieruchomościami     o   przybliżenie   projektu   uchwały.     

  

Monika  Łukomska  -  dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami   zabrała          

głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:05:20   do   2:06:49   

  

  



Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,          

przewodniczącego    Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej         

poinformował,  że  komisja  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały  wynikiem  głosowania  6            

głosów   „za”.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:07:04    do   2:07:23   
  

Radny   Mieczysław   Karpiński    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:07:29   do   2:09:20   
  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

podjęcie   uchwały.   
  

Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  23  głosów  „za”,  (głosowało  23            

radnych)     

Uchwała   nr   XXXIV/349/20   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu   

  

Ad.   20   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  zmieniający  uchwałę  Nr  XVIII/202/19  Rady  Miasta  Piły  z               

dnia  17  grudnia  2019  r.  w  sprawie  zatwierdzenia  planu  pracy  Komisji  Rewizyjnej  Rady               

Miasta   Piły   na   2020   rok.   

Projekt  uchwały  przedstawił  na  wspólnej  komisji  Ryszard  Małecki  -  przewodniczący             

Komisji   Rewizyjnej.   
  

 Maria  Kubica  -  Przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła   Ryszarda  Małeckiego  -            

Przewodniczącego   Komisji   Rewizyjnej    o   przybliżenie   projektu   uchwały.     

Ryszard   Małecki   przewodniczący   Komisji   Rewizyjnej      zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:10:48   do   2:12:38   

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Lucjana  Szutkowskiego,           

przewodniczącego  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  o  przedstawienie  opinii  w  tej             

sprawie.   

Lucjan  Szutkowski  -  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta           

poinformował,    że   komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie    pozytywnie.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:12:49   do   2:13:02   



Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,          

przewodniczącego    Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej         

poinformował,    że   komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   pozytywnie.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:13:16   do   2:13:30   

  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego           

przewodniczącego   Komisji   Spraw   Społecznych   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych         

poinformował,    że    komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:13:35   do   2:13:39   

  
W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

podjęcie   uchwały.   

  

Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  20  głosów  „za”,  3  głosy            

„wstrzymujące   się”(głosowało   23   radnych)     

Uchwała   nr   XXXIV/350/20   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

  

Ad.   21   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność  Prezydenta              

Miasta   Piły   -   druk   nr   483.   

Projekt  uchwały  przedstawiła  na  wspólnej  komisji   Wioletta  Stalęga  -  przewodnicząca            

Komisji   Skarg   Wniosków   i   Petycji.   

  
 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła   Wiolettę  Stalęgę  -            

przewodniczącą   Komisji   Skarg   Wniosków   i   Petycji      o   przybliżenie   projektu   uchwały.    

  

Wioletta   Stalęga   -   przewodnicząca   Komisji   Skarg   Wniosków   i   Petycji    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:15:07   do   2:16:31   

  
Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego           

przewodniczącego   Komisji   Spraw   Społecznych   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

  



Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych         

poinformował,    że    komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   większością   głosów.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:16:39   do   2:16:50   

  

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:17:00   do   2:17:54   
 Maria   Kubica   -   przewodnicząca   Rady   Miasta    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:18:07   do   2:18:18   

  

Wioletta   Stalęga   -   przewodnicząca   Komisji   Skarg   Wniosków   i   Petycji    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:18:31   do   2:24:17   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

podjęcie   uchwały.   

  

Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  20  głosów  „za”,  3  głosy            

„wstrzymujące   się”(głosowało   23   radnych)     

Uchwała   nr   XXXIV/351/20   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu   

  

Ad.   22   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność  Prezydenta              

Miasta   Piły.   

Projekt  uchwały  przedstawiła  na  wspólnej  komisji   Wioletta  Stalęga  -  przewodnicząca            

Komisji   Skarg   Wniosków   i   Petycji.   

  
 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła   Wiolettę  Stalęgę  -            

przewodniczącą   Komisji   Skarg   Wniosków   i   Petycji      o   przybliżenie   projektu   uchwały.    

  

Wioletta   Stalęga   -   przewodnicząca   Komisji   Skarg   Wniosków   i   Petycji    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:25:38   do   0:27:49   

  
Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego           

przewodniczącego   Komisji   Spraw   Społecznych   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

  



Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych         

poinformował,    że    komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   pozytywnie.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:28:00   do   2:28:11   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

podjęcie   uchwały.   

  

Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  21  głosów  „za”,  1  głos            

„wstrzymujący   się”(głosowało   22   radnych)     

Uchwała   nr   XXXIV/352/20   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu   

  

Ad.   23   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność  Prezydenta              

Miasta   Piły.   

Projekt  uchwały  przedstawiła  na  wspólnej  komisji   Wioletta  Stalęga  -  przewodnicząca            

Komisji   Skarg   Wniosków   i   Petycji.   

  
 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła   Wiolettę  Stalęgę  -            

przewodniczącą   Komisji   Skarg   Wniosków   i   Petycji      o   przybliżenie   projektu   uchwały.    

Wioletta   Stalęga   -   przewodnicząca   Komisji   Skarg   Wniosków   i   Petycji    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:29:46   do   2:31:33   

  
Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego           

przewodniczącego   Komisji   Spraw   Społecznych   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.   

Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych         

poinformował,    że    komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:31:42   do   2:31:53   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

podjęcie   uchwały.   

  

Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  23  głosów  „za”,  (głosowało  23            

radnych)     

Uchwała   nr   XXXIV/353/20   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu   



Ad.   24   

Informacja   w   sprawie   interpelacji   i   zapytań.   

Interpelacje  wraz  z  udzielonymi  odpowiedziami  dostępne  są  na  stronie  internetowej           

www.bip.pila.pl    w   zakładce   Rada   Miasta   Piły.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:32:56   do   2:33:20   

  

Radna   Emilia   Piechocka    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:33:38   do   2:34:40   

  
Informacja   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.   

  

Ad.   25   

Wolne   głosy,   wnioski   i   informacje .   

  

Radna   Emilia   Piechocka    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:35:18   do   2:36:07   

  

Radny   Tomasz   Słoboda    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:36:16   do   2:37:51   

  
Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.     
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:38:00    do   2:41:18   

    

Radny   Grzegorz   Płachta    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:41:29   do   2:47:16   

  

Maria   Kubica   -   przewodnicząca   Rady   Miasta    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:47:17   do   2:47:46   

  

Radny   Lucjan   Szutkowski    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:47:59   do   2:51:36     

  
  
  

http://www.bip.pila.pl/
http://www.bip.pila.pl/


Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.     
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:51:50    do   2:52:53   

  

Radny   Lucjan   Szutkowski    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:53:06   do   2:53:43     

  
Radna   Gabriela   Milska    zabrała   głos.     
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:54:08    do   2:56:10   

  

Radny   Tomasz   Słoboda    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:56:32   do   2:57:10   

  

Radny   Marek   Toboła    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:57:18   do   2:58:44   

  

Radny   Mieczysław   Karpiński    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:59:06   do   3:01:40   

  
Radna   Gabriela   Milska    zabrała   głos.     
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:02:31    do   3:03:48   

  
Krzysztof   Szewc   -   zastępca   Prezydenta   Miasta   Piły    zabrał   głos.   
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   03:04:02   do   3:10:49   

  

Radny   Grzegorz   Płachta    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:11:19   do   3:13:40   

  
Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.     
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:13:53   do   3:15:24   

  
Radna   Gabriela   Milska    zabrała   głos.     
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:15:40   do   3:16:19   

  

Radna   Emilia   Piechocka    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:16:32   do   3:17:25   



Radny   Tomasz   Słoboda    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:17:34   do   3:18:43   

  
Krzysztof   Szewc   -   zastępca   Prezydenta   Miasta   Piły    zabrał   głos.   
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   03:19:00   do   3:21:01   

  
Ad.   26   

Zamknięcie   obrad.  

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Maria  Kubica,  przewodnicząca  Rady            

Miasta   Piły   zakończyła   obrady   XXXIV   sesji   Rady   Miasta   Piły.     

  

  

         Protokół   sporządziła   Przewodnicząca   Rady   Miasta     

/-/   Edyta   Wasielewska                    /-/    Maria   Kubica     

      

  

  

  

     



  


